
Formandens beretning. 

Sidste år ved generalforsamlingen i grundejerforeningen fik vi nye medlemmer: Johnny Bidstrup og senere 
d 8 november, forlod Kristoffer Stama bestyrelsen og suppleanten Peter Von Kohl indtrådte. 

Granit og Grus fik repareret Hjørnet ved nr. …. Samt pullerterne? Vi mangler stadigvæk at få repareret 
hullet vedr. nr. 81, men det bliver først udført når det bliver varmere. 

Vi vil i foråret gennemgå veje og stier, med det firma som vi tidligere har brugt, så vi kan få vurdering af 
reparationerne der skal foretages og prisen for udførelse af arbejdet. 

Skibsegens gartner har ved hjælp fra et par beboerne opstammet træerne land stamvejen.  

Enkelte beboere har henvendt til bestyrelsen vedr. træet på hjørnet af Skibsegen og Prøvestensvej, da 
træet er gået ud. Vi vil kontakte kommunen.  

Træerne ved affaldsbeholderne blev beskåret, desværre er træerne ud for nr. 60, 62, 71 og 89 stadigvæk 
ikke blevet beskåret; vi er løbende i kontakt med kommunen. 

En lampe blev påkørt af en bil: Ørsted udskiftede lampen. Desværre ligner den ikke de andre lamper. 

Vi har været i kontakt med GB vest vedr. legepladsen, vi ønsker en oversigt over omkostningen med 
legepladsen og de grønne områder. GB Vest har lovet at fremsende et budget for 2019. PT betaler vi 
12.500,- kr. i 2019 og 2020. 

Der blev ikke holdt fastelavn i starten af marts i år, vi håber at frivillige fremover vil holde  fastelavn for 
børnene. 

Carporte og udhuse. Vi har drøftet reglerne i Lokalplanen, og i praksis skal alle bygninger og tage have en 
ensartet udseende og farve. 

 

 

 

 

 


